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ПИТАНЕ 
от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Софийска вода АД 

Уважаема г-жо Кмет, 

Моля за Вашия отговор, 

Софийска вода АД, какъв коагулант, влаган във водата, използва? До къде е 

стигнала проверката за коагуланта на фирма „Континвест“, и той ли се влага във 

водата на ПСПВ „Бистрица“ и „Панчарево“? 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      



 
 
 

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


